

朝陽科技大學 091學年度第2學期教學大綱  
English for Young Children 幼兒美語

當期課號	6723	Course Number	6723
授課教師	李宜娟	Instructor	LEE, YI CHUAN
中文課名	幼兒美語	Course Name	English for Young Children
開課單位	幼兒保育系(二進)四A	Department	
修習別	選修	Required/Elective	Elective
學分數	2	Credits	2
課程目標		Objectives	
教材	課堂講授, 示範教學, 多媒體教學資源運用, 分組討論及練習	Teaching Materials	Students who take this course must study hard and practice a lot in order to gain English proficiency. They are asked to memorize the 300 basic vocabularies that children use in daily life. They also need to learn how to pronounce English correctly. Students will have at least three quizzes during the semester. Students must participate the classroom activities.
成績評量方式	出席率及課堂參與情形.....10% 隨堂測驗....30% 期中考.....30% 期末考.....30%	Grading	Attendance and participation....10%; quizzes....30%; mid-term exam....30%; Final exam....30%
教師網頁	-		
教學內容	1. 幼兒美語教學之現況、趨勢及應有的基本觀念 2. 自然發音法與KK音標 3. 實用幼兒園所生活美語 (晨間美語、在教室裡、在體能活動場、午餐時間、午睡時間、衛生美語、心情美語) 4. 幼兒美語主題教學(配合相關的韻文、歌曲、遊戲、會話、活動...等)	Syllabus	This course is designed to help students gain the basic English abilities (especially listening and speaking abilities). Moreover, the students will learn the strategies which help them to be good at the English pronunciation. The contents of the course include (1)The trend and the basic concepts regarding teaching young children for English, (2) Pronunciation and Phonics, (3)Young children's English in preschool, and (4)Thematic English (in the morning, in the classroom, at the playground, lunch time...)

尊重智慧財產權，請勿非法影印。